

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、本週五晚間讀經聚會將交通羅馬書第十章，歡迎弟兄姊妹一同來分享神的話語。(晚六時四十五分同享晚餐)
We will share Romans chapter 11 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 三、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 四、我們將在七月二十七日(下主日)請徐魯生弟兄作見證並由沈保羅弟兄傳福音，請弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。
A gospel meeting will be held on July 27th Sunday morning. Brother Paul Shen will be the speaker. Please invite your relatives and friends to come.
- 五、我們將近日舉行受浸聚會，請已經得救尚未受浸的弟兄姊妹報名參加。
A baptismal meeting will be held in the near future. If you are saved but not baptized, please sign up to do so.
- 六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up afterwards.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年七月二十日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘
『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：
領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣
信息：梁家聲 報告：錢弘
主題：聖靈的火(二)

詩歌：248 我今舉手向祢請

路 12:49 「我來要把火丟在地上，倘若已經着起來，不也是我所願意的嗎？」

太 3:11 我是用水給你們施洗，叫你們悔改。但那在我以後來的，能力比我更大，我就是給他提鞋也不配。他要用聖靈與火給你們施洗。

徒 11:15 我一開講，聖靈便降在他們身上，正像當初降在我們身上一樣。16 我就想起主的話說：『約翰是用水施洗，但你們要受聖靈的洗。』

來 12:28 所以我們既得了不能震動的國，就當感恩，照 神所喜悅的，用虔誠、敬畏的心事奉 神。29 因為我們的 神乃是烈火。

瑪 3:2 他來的日子，誰能當得起呢？他顯現的時候，誰能立得住呢？因為他如煉金之人的火，如漂布之人的鹼。3 他必坐下如煉淨銀子的，必潔淨利未人，熬煉他們像金銀一樣；他們就憑公義獻供物給耶和華。

一、憑信領取血下的權利

二、奉獻帶下祭壇火焰

三、讓火焰持續且燒旺

1. 親近神的生活
2. 活在基督的身體中
3. 傳福音
4. 事奉神
5. 火煉的工作

July 20, 2003

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:
Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang; Announcer: Joseph Chien

Topic: THE FIRE OF HOLY SPIRIT (2)

Lk 12:49 "I have come to bring fire on the earth, and how I wish it were already kindled!

Mt 3:11 "I baptize you with water for repentance. But after me will come one who is more powerful than I, whose sandals I am not fit to carry. He will baptize you with the Holy Spirit and with fire.

Acts 11:15 "As I began to speak, the Holy Spirit came on them as he had come on us at the beginning. 16 Then I remembered what the Lord had said: `John baptized with water, but you will be baptized with the Holy Spirit.

來 12:28 Therefore, since we are receiving a kingdom that cannot be shaken, let us be thankful, and so worship God acceptably with reverence and awe, 29 for our "God is a consuming fire."

Mal 3:2 But who can endure the day of his coming? Who can stand when he appears? For he will be like a refiner's fire or a launderer's soap. 3 He will sit as a refiner and purifier of silver; he will purify the Levites and refine them like gold and silver. Then the LORD will have men who will bring offerings in righteousness,

I. By Faith, I Claim the Gift

II. Sacrifices on the Altar Bring down Fire above

III. Let the fire keep on burning

1. A Life of walking closely with God
2. Living in the Body of Christ
3. Preaching Gospel
4. Serving God
5. The Work of Refining Fire